
ПРОТОКОЛ № 11

м. Київ

чергового засідання Громадської ради при Державній службі 
України з питань безпечності харчових продуктів та 

захисту споживачів

12 липня 2022 р.

Місце проведення:

Час проведення: з 11:00 по 12:00 

організовано дистанційно на платформі 200М

ГрПрисутні: члени 
безпечності харчови 
взяли участь у засі 
представників

омадської ради при Державній службі України з питань 
х продуктів та захисту споживачів (далі -  Громадська рада), 
данні -  загалом 21 член Громадської ради, 1 запрошених

Головуючий на засіданні Громадської ради -  Башинський В.В.

Секретар на засіданні Громадської ради -  Коробко Я.І.

Враховуючи наявність кворуму, головуючий запропонував відкрити чергове 
засідання Громадської ради від 12 липня 2022 року.

ВИРІШИЛИ: Черго ве засідання Громадської ради від 12 липня 2022 року 
вважати відкритим.

ГОЛОСУВАЛИ:

«за» - 21 «проти»- 0 «утрималося» - 0

Голова Громадської 
за основу.

ГОЛОСУВАЛИ:

ради Башинський В.В. запропонував взяти порядок денний

«за» - 21 «проти»- 0 «утрималося» - 0
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ПОРЯДОК ДЕННИЙ

Засідання І ромадської Ради при Державній службі України з питань 
безпечності харчових продуктів та захисту споживачів

Дистанційно на базі платформи 2ЮОМ

12 липня 2022р.

- Реєстрація учасників засідання Громадської ради.

Секретар Громадської Ради

ПОРЯДОК ДЕННИЙ ЗАСІДАННЯ

1. Про виконання рішень попереднього засідання
Доповідач: Башинський В. В.

2. «Експорт (транзит) червоного м’яса до/через ЄС та підтримка «Програми 
визначення статусу України, як країни з контрольованим ризиком щодо 
губчастоподібної енцефалопатії великої рогатої худоби»

Доповідач: Троцький М.С.

3. Інформація щодо створення Ветеринарного Статуарного Органу України
Доповідач: Башинський В. В.

4. Різне

5. Про дату, час та місце проведення наступного засідання Громадської 
Ради.

СЛУХАЛИ: Башинського В.В., який доповів про порядок формування даного 
порядку денного.
ГОЛОСУВАЛИ:

«за» - 21 «проти» - 0 «утрималося» - 0

ВИРІШИЛИ: прийняти порядок денний і перейти до розгляду.

ОБГОВОРЕННЯ ПИТАНЬ ПОРЯДКУ ДЕННОГО 

1. Про виконання рішень попереднього засідання
СЛУХАЛИ: Башинського В.В., який доповів про виконання рішень, прийнятих 
на попередньому черговому засіданні.
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Під час обговорення цього питання надійшла пропозиція взяти доповідь 
головуючого про виконання рішень попереднього чергового засідання до відома 
та вважати їх виконаними повністю.
ГОЛОСУВАЛИ:

«за» - 21 «проти»- 0 «утрималося» - 0

ВИРІШИЛИ: Доповідь головуючого про виконання рішень попереднього 
чергового засідання взяти до відома та вважати їх виконаними повністю.

2. «Експорт (транзит) червоного м’яса до/через ЄС та підтримка 
«Програми визначення статусу України, як країни з контрольованим 
ризиком щодо губчастоподібної енцефалопатії великої рогатої худоби»

СЛУХАЛИ: Троцького М.С. голову Комітету з питань безпечності харчових 
продуктів та ветеринарії, який запропонував надіслати звернення від Громадської 
ради (усіх асоціацій) до керівництва держави з метою не допущення різких 
кроків, стосовно ветеринарної і безпекової складової щодо продуктів харчування.

ГОЛОСУВАЛИ:

«за» - 21 «проти»- 0 «утрималося» - 0

ВИРІШИЛИ: підтримати Троцького М.С., стосовно занепокоєння ситуацією 
принциповою відмінністю компетентних органів у сфері санітарних та 
фітосанітарних заходів ЄС та України, членам Громадської ради прочитати 
проект листа та внести свої доповнення і пропозиції. Підписати лист і направити 
до керівництва Держави.

3. Інформація щодо створення Ветеринарного Статуарного Органу 
України
СЛУХАЛИ: Башинського В.В. розповів про створення Ветеринарного
Статуарного Органу України. До складу якого входять виключно ветеринари. 
Основні функції: - створювати внутрішні правила взаємовідносин на ринку 
ветеринарних послуг, - взаємо підтримка допомога і створення єдиного поля 
етикету відносин між надавачами послуг та споживачами послуг на ринку 
ветеринарних послуг, - статуарний орган має допоміжну функцію, яка частково 
забирає на себе деякі функції держави. В Україні підписано Меморандум про 
взаємну підтримку ветеринарних спеціалістів і лікарів усіх форм власності та 
діяльності в усіх сферах включаючи дрібні і продуктивні тварини, лабораторні 
установи. Підписали меморандум щодо напрацювання статуту підготовки змін



до законів та норм 
Статуарний орган в
ГОЛОСУВАЛИ:
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ативних документів, які дозволять створити повноцінний 
Україні, як саморегулівну професійну організацію.

«за» - 21 «проти»- 0 «утриміалося» - 0

ВИРІШИЛИ: взяти 
членів Громадської' 
Статуарного органу

Різне.

СЛУХАЛИ: Коваля 
останньому засіданн 
розглядалося питанн 
продукти.
СЛУХАЛИ: доручи 
правового забезпеч 
внутрішніх та зовніп 
військовий час.

ГОЛОСУВАЛИ:

до уваги спостерігати за розвитком подій та повідомляти 
ради про новини та подальші зміни про утворення 

в Україні.

П.В. члена Громадської ради, який повідомив про те що на 
керівної ради МОЗ національному органу зі стандартизації 

я про закриття ТК (технічні комітети) соки та соковмісні

і т и  Коробко Я. І. проконсультуватися з Департаментом 
ення та Департаментом з міжнародних комунікацій 
ініх зв’язків щодо продовження роботи Громадської ради у

«за» - 21 «проти» - 0 «утрималося» - 0

ВИРІШИЛИ: з’яс
Громадської ради 20 
на наступному засіда

5. Про наступне зас

СЛУХАЛИ: голову 
провести наступне з і  

платформі 200М .

ГОЛОСУВАЛИ:

увати відношення до закінчення терміну діяльності 
22 з боку компетентного органу (Держпродспоживслужби) і 
нні розглянути більш детально.

дання Громадської ради.

Громадської ради Башинського В.В., який запропонував 
юідання Громадської ради 22 вересня 2022 року об 11:00 на

«за» - 21 «проти» - 0 «утрималося» - 0

ВИРІШИЛИ: пров 
2022 року об 11:00 н

ї с т и  наступне засідання Громадської ради 22 вересня 
а платформі 200М .



ГОЛОСУВАЛИ:
«за» -21 «проти»- 0 «утрималося»-1

Головуючий оголосив чергове 
від 12 липня 2022 року закритим.

засідання Громадської ради


